#### **Ride Instruction Booklet**

#### **USER MANUAL**

#### **English section:**

#### GB

- 1. Vibrating shaft 震动按摩轴
- 2. Vibration shaft button 震动轴控制按键
- 3. On/off and perineum massager vibration button 开关按键及会阴震动控制按键
- 4. Magnetic charge points 磁吸充电触点

Nexus Ride delivers strong rumbly vibrations to the prostate and perineum and comes with remote control functionality. Shaped to fit snugly and comfortably it combines a 6 speed, vibrating shaft and 6 speed vibrating perineum massager which work together or separately dependent on the user's desires.

Nexus Ride 传递强烈浑厚震感到前列腺和会阴并且可使用遥控器控制。形状紧密和舒适的贴合人体使用部位,震动轴和会阴部位都有 6 个震动档位,依据使用者的喜好,可同时或独立工作。

Before you get to know your Nexus Ride more intimately, please take a few minutes to read through this user manual.

在与您的 Nexus Ride 自慰器亲密接触之前,请用几分钟全面阅读本用户手册

### Contents inside the Box 包装盒内装

Nexus Ride Main UnitNexus Ride 自慰器 Remote Control 遥控器 USB Charger USB 充电线

## Charging: Ride 充电:Ride 自慰器

Ride is fully rechargeable via a USB lead which plugs directly into your computer or laptop. Located underneath the toy there are two magnetic contacts where you attach the magnetic charge pad. Before charging, make sure that the magnetic contacts are clean.

Ride 自慰器可通过磁吸充电线用电脑或笔记本电脑充分充电。自慰器的底部有两个磁性接触点,磁性充电线接近时会自动和磁性接触点吸附在一起。在充电前确保自慰器上的磁性接触点清洁无尘。

To show that the toy is charging successfully, the lights on the On/Off buttons will illuminate red. When fully charged the lights will change to green. When your Rideis running low it will flicker green to indicate that you should charge soon.

正确充电时,自慰器上的按键指示灯呈红色。当自慰器充满电时,按键指示灯呈绿色。自慰器的电量较低时,按键绿色指示灯会闪烁提示您电量快用完请及时充电。

Standard charging time is 2 hours which will give you 80mins of play. 标准充电时间为 2 小时,自慰器在最大档位情况下工作时间可达 80 分钟。

## Charging: Ride Remote Control 充电: 遥控器

The remote control is waterproof and rechargeable. To charge the remote, simply connect the USB charger to a power source and apply to the magnetic charge points on the remote. Standard charging time is one hour which will give you 100hours of control.

遥控器是防水和可重复充电的。只需将充电线的充电触点接近遥控器上的金属触点,自动吸附并开始充电。标准充电时间是 1 小时,使用时间是 100 小时。

## Modes and Functions 功能模式

We recommend that you explore all the settings of your Nexus Ride before using it for the first time, so that your experience is optimised from the start.

首次使用 Nexus Ride 自慰器之前,建议您先了解自慰器的所有功能模式,让您的体验 从头爽到尾

- 6 shaft vibration modes6 种震动轴刺激模式
- 6 perineum vibration modes6 种会阴震动模式
- 48 combinations of pleasure 48 种愉悦组合模式
- Ergonomically contoured shaft 外形轴符合人体工程学
- 100% body safe silicone100%安全卫生硅胶外套
- Whisper quiet motor 静音马达
- Rechargeable toy and remote control 自慰器和遥控可重复充电及无线遥控
- Waterproof toy and remote control 自慰器和遥控可完全防水

## Using the controls on Ride 如何用自慰器上的按键控制

Turn ON/OFF by pushing button on the underside of Ride nearest the shaft for 1 second. Once the toy is switched on you can either scroll through the vibrating functions for the perineum massager on the toy or you can use the remote control included. To change the shaft vibration mode push the other button to scroll through or use the remote control. 开关机只需按住自慰器上靠近震动轴的震动控制按键,开机轻按一下即可,关机持续按1.5 秒。自慰器开机后您可以使用自慰器上的按键或遥控器自如转换各种震动模式。转换按摩轴的震动档位只需轻按另外一个震动控制按键即可或使用遥控器控制。

### Using the remote control 如何使用遥控器控制

To use the remote control you will first need to turn Ride ON by pushing power button on the underside of the toy. Once ON you can control the toy with the remote control up to 8 metres away.

使用自慰器的遥控器之前,请轻按自慰器底部的震动按键,按键绿灯亮,自慰器进入待机状态,这时可以用遥控器控制自慰器了,遥控距离可达8米。

Please note that turning off with the remote control will only put it on standby. To turn it off completely you must use the button on the toy.

请注意用遥控不能彻底关机,只能使自慰器处于待机状态。如需彻底关机必须用自慰 器底部的开关按键。

# Cleaning, Storage & Safety 清洁、储存和安全

To prolong the life of your Nexus Ride we recommend that you follow the steps below: 为了延长您的自慰器的使用寿命,建议您遵循以下步骤操作:

- Never use a silicone based lubricant as this will react with the silicone of your Ride
  and alter the feel of the toy. We recommend that you use a thick, high quality water
  based lubricant such as Nexus Slide or Nexus Slip.
- 避免使用硅基的润滑剂,这会令自慰器的硅胶发生质变及改变人体对它的感觉。 我们推荐您使用极高品质的水基润滑剂,如 Nexus Slide 或 Nexus Slip 润滑剂。
- Clean thoroughly before and after use. Ride is waterproof so you can wash with warm soapy water or simply spray with Nexus anti-bacterial Wash, wipe with a damp cloth and leave to dry.
- 使用之前和之后请彻底清洁自慰器。Nexus Ride 是完全防水的所以您可以放心使用肥皂水清洗或者喷洒 Nexus Wash 抗菌清洗液,然后用湿润的抹布擦干或者晾干。
- Never use cleaners which contain alcohol or acetone.
- 切勿使用含有酒精或丙酮的清洁剂。
- Carefully storing your toy in a cool, dark place will prevent potential damage from dust and sunlight. Never leave Ride in direct sunlight and always store separately from other toys.
- 自慰器请存放在阴凉洁净的地方,避免阳光直射。请把自慰器放置于防尘袋中 放在抽屉或盒子中保存,请勿与其它自慰器放置在一起。

## Preparation 准备

To enjoy a comfortable prostate massage it is important to prepare beforehand. We recommend you empty your bowels and clean the area externally.

为了享受前列腺按摩的舒适快感,准备功夫十分重要,建议您事前排空肠道和清洁肠道靠近外部的区域。

However, if you would like to enjoy a more thorough cleanse before your prostate massage you can achieve this easily with the use of a Nexus Anal Douche. Fill the bulb with clean, warm water and gently insert the nozzle into your anus. Squeeze the bulb so that the water enters your anus and then allow the water to flow back out. Repeat this several times until the water runs clear. If you feel any cramps or discomfort, remove it immediately and allow the water to pass back out.

如果在前列腺按摩前您想享受一个彻底的身体清洁,您可以使用 Nexus Anal Douche(Nexus 球形灌肠器)。首先把灌肠器灌满干净的温水,把细长喷嘴温柔地插入肛门,用力挤压灌肠器球部,使温水进入肛门然后再流出来。重复几次直到流出的水变得清澈。如果此过程中您感到痉挛或任何不舒适,立即拿开灌肠器让水流出来。

Once you feel clean and prepared add a liberal amount of good quality, water-based lubricant before use. You are now ready to proceed to the most pleasurable part – prostate massage.

一旦您感到身体已清洁完毕,然后准备足够分量的高品质水基润滑剂备用。一切准备好您就可以开始最愉悦的环节—Nexus Ride 自慰器带来的前列腺按摩。

## Tips for Use 使用提示

For a pleasurable experience, we recommend that you follow these step by step instructions: 如果您是初次使用肛门自慰器,建议您逐步遵循下列步骤操作:

- -Apply a liberal amount of lubricant to the shaft of the toy and also around your anal area.
- -将适量润滑剂涂抹到自慰器头部以及您的肛门区域周围。
- -Lie on your side with your knees bent towards your chest.
- -侧身躺下,膝盖弯向胸部。
- -With your free hand, slowly insert the shaft into your anus and gently push in until the perineum point touches your body. You may find it is pleasurable to breathe in slowly as you push the toy in and then exhale once it is comfortably in place.
- -用空闲的手慢慢将自慰器的头部插入肛门并轻轻推入,直至自慰器会阴按摩部分接触身体。您会发现,在您推入自慰器时慢慢吸入空气以及处于舒适位置呼出空气时,真是舒爽无比。
- -Spend a minute or two lying still and concentrate on the 'full' sensation you are experiencing.
- -静静躺下一分钟或两分钟时间,全神体验您正在感受的"全部"快感。

- -When you feel ready, switch on the toy so that the shaft and perineum massager vibrate. You will now experience the full effect of the dual stimulation.
- -当您感觉已做好充分准备时,开启自慰器,自慰器震动轴和会阴部位开始振动。现在 您可体验到双重刺激的全面效果。
- You can simply leave Ride in place and concentrate on the pleasure, or you can experiment with other sensory stimulation. This could be additional stimulus of the penis, a body massage from a partner, watching an erotic movie the possibilities are endless.
- -您可放开 Nexus Ride 自慰器并专心享受乐趣,或者,您也可配合其他感官刺激一起体验。可以采用额外阳器刺激,以伙伴的身体按摩,观看情趣电影,享乐方式无穷。

## Specifications 产品规格

Materials: Food grade silicone

材料:食品级别硅胶

Size:Total height x Base Width:140x 120mms 尺寸: 高度 x 底座宽度: 140 x 120mms Shaft Diameter at widest point: 35mms

硅胶轴最宽处直径: 35mms

Batteries: 电池

Main Unit - Li-polymer 3.7V rechargeable battery, 500mAh

主电池 - 可重复充电锂聚合物电池 3.7 伏, 电池容量 500 毫安

Remote - Li-polymer 3.7V rechargeable battery, 80mAh

遥控器 - 可重复充电锂聚合物电池 3.7 伏, 电池容量 80 毫安

**User Time:** ? hours at maximum settings

使用时间:?小时在最大档位下

Waterproof: the main toy unit and remote control both conform to the IPX7 waterproof

standard

防水等级: Nexus Ride 自慰器和遥控器都已通过 IPX7 级防水测试,可泡水使用

### Disposal information 电子废弃物处理指南

Please note that disposal of old electronic waste must follow certain applicable regulations in the EU (and in other countries which have their own waste collection systems). Nexus Revo Air must not be treated the same as common household waste, instead it should be taken to your nearest collection point where electronic waste can be appropriately recycled. Contact your local authority for more information on your local collection points and applicable regulations.

请注意,在欧盟废旧电器电子废物的处置必须遵循一定的适用法规,在其他国家,也有自己的废物收集系统。Nexus Ride 自慰器不应被视为常见的家居废物,而应送到离

您最近的电子废弃物回收点回收利用。请联系您当地的有关部门以得到更多资讯,如本地的收集点和适用的法规等。

## Disclaimer 免责声明

Users of Nexus Ride use it at their own risk; neither the manufacturer nor the retailer assumes any responsibility or liability for the use this product. No medical claims are warranted or implied by use of this product.

用户使用 Nexus Ride 自慰器的风险由使用者承担,不是制造商,也不是零售商承担任何责任或法律责任。使用 Nexus Ride 自慰器不适用医疗申诉或无医疗申诉担保。

## Warranty 质保条款

Your Nexus Ride is covered by a 1 year warranty which is valid from the date of purchase. Please retain your proof of purchase for your records.

您所购买的 Nexus Ride 自慰器质保期为一年,从购买当日算起。请保留购买单据或记录。

## Model may be changed for improvements without any notice.

产品可能升级改进,不做另行通知

If you experience a fault with your Nexus Ride, or would like further information please contact info@nexusrange.com.

如果您使用 Nexus Ride 自慰器遇到任何问题,或想了解更多资讯,请联系info@nexusrange.com

- (C) Libertybelle Marketing Ltd. All rights reserved. Designed and developed by Libertybelle Marketing Ltd.
- (C) 利佰特丽营销有限公司保留所有权利. 利佰特丽营销有限公司设计和开发.

www.nexusrange.com

# Warning:

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.